Taibei High School Taituber 泰繪演 Malala's Quotes

| Class: | No. | Name: |
|--------|-----|-------|
| | | |

「只有在我們無法發聲時,才會明白自己的聲音有多重要。」

"We realize the importance of our voices only when we are silenced"

「當整個世界都沉默,即便一個聲音也會變得很有力量。」

"When the whole world is silent, even one voice becomes powerful."

「我提高我的聲音,不是為了吼叫,而是為了讓那些沒出聲的人聽到。...若 沒有一半以上的人站出來,我們就無法成功。」

"I raise up my voice-not so I can shout but so that those without a voice can be heard...we cannot succeed when half of us are held back."

「拿起我們的書和筆,他們是最強大的武器。」

"Let us pick up our books and our pens, they are the most powerful weapons."

「一個小孩、一位老師、一本書、一支筆,就能改變世界。」

Your Crossword Puzzle

| 1 | | 2 | | | | 3 | | 4 | | | |
|---|--|---|---|--|---|----|--|---|--|--|--|
| | | | | | | | | | | | |
| 5 | | | | | | 6 | | | | | |
| | | | | | 7 | | | | | | |
| 8 | | | | | | | | | | | |
| | | | | | | | | | | | |
| | | | 9 | | | | | | | | |
| | | | | | | | | | | | |
| | | | | | | 10 | | | | | |
| | | | | | | | | | | | |
| | | | | | | | | | | | |

| ACROSS | DOWN | | | | |
|--------|------|--|--|--|--|
| 1. r | 2. s | | | | |
| 5. r | 3. v | | | | |
| 6. i | 4. s | | | | |
| 8. c | 7. s | | | | |
| 0 | | | | | |

9. p 10. s

[&]quot;One child, one teacher, one book, one pen can change the world."